
ZADOBROVA -
SNEBERJE -
NOVO POLJE

Tudi v naši KS je minil čas
dopustov, začeli so se prvi se-
stanki. Kot prvi je bil sklican se-
stanek delegacije naše KS za
sejo občinske skupščine.

Na seji sveta KS, na katero so
bili vabljeni tudi predstavniki
družbenopolitičnih organizacij
OOZK in ZRVS. so dokončno
formirali vse komisije KS, pri
čemer je bilo upoštevano sta-
lišče, da mora v KS aktivno de-
lovati vsak član ZK.

15. septembra se je sestala
posebna komisija za ugotovitev
najugodnejšega ponudnika za
gradnjo nove šole. Eden glavnih
pogojev za sklenitev pogodbe je
tudi dokončni rok izgradnje
objekta z montažo potrebne
opreme in ureditvijo okolice:
15. avgust 1975! To pomeni, da
se bo novo šolsko leto
1975-76 že začelo v novi šoli.
UO zadružnega doma pa se bo
takoj lotil izdelave predloga za
bodočo namembnost sedanjih
šolskih prostorov.

Giadnja Sneberskega naselja
(Marlesove montažne hiše) in
urejanje kanalizacije poteka po

načrtu. Tudi rekonstrukcija Ža-
dobrovške ceste je v polnem
teku.

Rekreacijska vadba je v pol-
nem razmahu. Vabimo vse
občane naše KS vseh starostnih
stopenj k čimvečji udeležbi.

Pionirska gasilska desetina se
je udeležila piknika, ki ga je pri-
redila naša občinska gasilska
zveza za vse pionirje, ki so maja
meseca tekn.ovali v Bukovici
pri Vodicah.

Poveljstvo operative gasilske-
ga društva opozarja vse posest-
nike na območju naše KS, da
zelo previdno shranjujejo seno s
puhalniki, ker sta se zaradi tega
v zadnjem času pojavila dva po-
žara v Sloveniji.
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